

DICIPTA SECARA EKSKLUSIF untuk Anggota Koperasi dan Keluarga mereka

MyAngkasa Emas Medicare Sdn Bhd (MAEB) adalah sebuah anak syarikat MyAngkasa Holdings Sdn Bhd. Kedua-dua buah syarikat ini adalah anak syarikat Angkasa (Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad). Datuk Abdul Fattah Abdullah adalah Presiden Angkasa.

MAEB ditubuhkan pada 23 Mei 2018 dan fungsi utama kami adalah untuk mengurus dan melaksanakan program gaya hidup untuk para anggota koperasi di bawah Angkasa.

MISI KAMI

Menyediakan penjagaan kesihatan dan pencegahan yang inovatif, meningkatkan kualiti hidup, mengurangkan kos penjagaan kesihatan dan meningkatkan produktiviti rakyat Malaysia.

VISI KAMI

Peneraju, penyedia utama perkhidmatan gaya hidup sihat






MyAngkasa Emas
Untuk Gaya Hidup Lestari

Nota Penting :

"Program Emas dimiliki dan dipromosikan oleh Myangkasa Emas Medicare Sdn Bhd (MAEB) yang mana Perpetual Trustees Berhad telah dilantik oleh MAEB dan ahli-ahli individu Program Emas sebagai Pemegang Amanah dan Pemegang Kontrak berhubung dengan Polisi Insurans Induk Berkumpulan dan atas permintaan mereka Perpetual Trustees Berhad telah bersetuju untuk mengagihkan manfaat takaful untuk Kemasukan Hospital dan Pembedahan Berkumpulan, Insurans Hayat dan Kemalangan Diri Berkumpulan kepada penama / ahli kumpulan yang dilantik."

Selaras dengan Program Emas ini, Polisi Insurans Induk Berkumpulan untuk Hospital dan Pembedahan diunderait oleh syarikat Allianz Life Insurance Malaysia Berhad. Polisi Takaful Hayat Berkumpulan diunderait oleh Etiqa Family Takaful Malaysia Berhad dan Takaful Kemalangan Diri diunderait oleh Zurich General Takaful Malaysia Berhad"

 @themyangkasaemas
 @themyangkasaemas
 www.myangkasaemas.com

MyAngkasa Emas Medicare Sdn Bhd (1281203-K)
D-10-3A, Menara Suezcap 1
KL Gateway, No. 2, Jalan Kerinchi Lestari,
Gerbang Kerinchi Lestari, 59200, Kuala Lumpur.

+603 7931 9753

+603 7931 8753

1800 22 7772 (Membercare)

MyAngkasa Emas Medicare Sdn Bhd.



MyAngkasa Emas

PROGRAM EMAS

Untuk Gaya Hidup Lestari

Sebagai organisasi yang prihatin terhadap kebajikan anggota koperasi, MYANGKASA EMAS MEDICARE SDN BHD menawarkan penjagaan kesihatan kepada para ahlinya melalui Program EMAS untuk Gaya Hidup Lestari.



Perlindungan untuk semua
pada bila-bila masa, di mana
sahaja.

+603 7931 9753
www.myangkasaemas.com

OBJEKTIF PROGRAM EMAS

Program EMAS dirancang khas untuk mencapai objektif-objektif berikut:

- ★ Memberi perkhidmatan gaya hidup yang lebih baik kepada anggota koperasi.
- ★ Memberi perkhidmatan untuk perbelanjaan perubatan dan kemasukan ke hospital.
- ★ Pengurusan jenazah sehingga selesai melalui manfaat Pengurusan Jenazah Profesional untuk golongan muslim.
- ★ Mengurangkan beban kewangan ahli dan keluarga berkaitan dengan kos perubatan yang terus meningkat setiap tahun.



Perlindungan Komprehensif

Perlindungan Komprehensif Penjagaan Kesihatan (Takaful) yang merangkumi manfaat kemasukan hospital, perlindungan hayat, perlindungan kemalangan dan rawatan pesakit luar (klinik GP sahaja).

Pengurusan Jenazah

Perkhidmatan Pengurusan Jenazah Profesional yang dikendalikan 24 jam di seluruh Malaysia termasuk Sabah dan Sarawak, khusus untuk ahli Program Emas yang beragama Islam.



Kad Ganjaran Pulangan Tunai

Kad Ganjaran Pulangan Tunai (Cashback) memberikan pelbagai faedah kepada pemegang kad melalui perkongsian strategik dengan vendor pilihan.

Penulisan Wasiat

Diskaun Yuran Penulisan Wasiat dan Yuran Pengurusan Pentadbiran Harta Pusaka oleh Perpetual Trustees Berhad.



Yuran Program Emas

Kategori Ahli	Yuran Keahlian
Umur 1 tahun - 64 tahun 6 bulan	RM 1,980
Umur 64 tahun 7 bulan - 70 tahun	RM 2,500

PROGRAM EMAS PELAN DAN MANFAAT

Berikut adalah ciri-ciri Program EMAS:

Kadar bayaran pendaftaran adalah sama untuk setiap individu, lelaki atau wanita di bawah umur 65 tahun. (Dari umur 65 hingga 70 tahun pengisytiharan kesihatan individu dikehendaki dan tertakluk kepada kelulusan pengendali syarikat Insurans).

Program EMAS menawarkan plan dan manfaat menyeluruh yang merangkumi:

- ★ Perlindungan 24 jam.
- ★ Kos Takaful/Insurans mampu dimiliki oleh semua anggota koperasi dan keluarga mereka.
- ★ Kad Ganjaran Pulangan Tunai.
- ★ Perkhidmatan Pengurusan Jenazah Profesional yang lengkap.
- ★ Penyertaan keahlian yang mudah melalui Takaful berkelompok.

Manfaat Perlindungan Hayat Takaful (Natural Causes)

Manfaat-manfaat	Jumlah Pampasan
Hilang Upaya Kekal	RM 40,000
Kematian	RM 35,000
Khairat Kematian	RM 1,000
Kos Pengurusan Jenazah	RM 4,000

Manfaat Kemalangan Peribadi Takaful

Manfaat-manfaat	Jumlah Pampasan
Hilang Upaya Kekal *	RM 40,000
Kematian	RM 40,000
Khairat Kematian	RM 1,000
Kos Pengurusan Jenazah	RM 4,000
Kos Perubatan (bagi setiap kemalangan)	RM 1,000

* Tertakluk kepada terma dan syarat

Manfaat Rawatan Pesakit Luar (Klinik GP)

Perkhidmatan Klinik GP	Had Manfaat
Rundingan	RM 25 setiap lawatan, tertakluk kepada 12 kali lawatan setahun

Manfaat Hospital Dan Pembedahan

Manfaat Hospital	Had Manfaat
Bilik & Penginapan Hospital (Maksimum 150 Hari)	RM 200 Sehari
Bilik Unit Rawatan Rapi (Maksimum 30 Hari)	Bayaran Penuh
Deduktibel (Jumlah yang perlu ditanggung oleh anggota yang dilindungi bagi setiap kali kemasukan hospital/ tuntutan daripada perbelanjaan yang layak)	5% Dari Jumlah Bil Tiada Tiada
a. Rawatan Akibat Sakit di Hospital Swasta	
b. Rawatan Akibat Kemalangan di Hospital Swasta	
c. Apa-apa Rawatan di Hospital Kerajaan	
Bayaran Pembedahan	Bayaran Penuh
Bayaran Bilik Pembedahan	
Bayaran Pakar Bius	
Bekalan dan Khidmat Hospital	
Lawatan Pakar Perubatan Dalam Hospital (Maksimum 2 kali sehari sehingga 150 hari)	Bayaran Penuh
Ujian Diagnostik Pra-Hospital (mengkakibatkan kemasukan hospital dalam tempoh 90 hari)	
Rundingan Pakar Pra-Hospital (mengkakibatkan kemasukan hospital dalam tempoh 90 hari)	Bayaran Penuh
Rawatan Susulan Selepas Penghospitalkan (Dalam tempoh 60 hari selepas keluar hospital)	RM 2,500
Pendapat Pakar Kedua	Bayaran Penuh
Bayaran Ambulans	RM 500
Elaun Tunai Bagi Kemasukan ke Hospital Kerajaan (Sehingga 150 Hari)	RM 100
Laporan Perubatan	RM 100
Yuran Pentadbiran/Yuran Pendaftaran/Kos ID Band/Yuran Pendispensan Ubat/Kos Kit Kemasukan Hospital (Bagi setiap kali kemasukan hospital)	Bayaran Penuh
Ubat yang Dipreskripsikan (Sehingga 150 hari semasa di hospital & maksimum 60 hari selepas keluar hospital)	
Prosedur & Pembedahan Penjagaan Harian	
Cukai yang Dikenakan	
Had Tahunan Keseluruhan	RM 50,000

* Jadual perlindungan di atas adalah usaha sama dengan Pengendali Takaful yang terpilih.

* Semua maklumat di dalam risalah ini bermula daripada 9 september 2020 dan mengikut perubahan daripada Pengendali Takaful.

* Penerimaan penyakit sedia ada adalah tertakluk kepada pengunderaitan oleh Pengendali Takaful dengan terma dan syarat. Perlindungan penyakit sedia ada bermula selepas 12 bulan.

* Manfaat-manfaat di atas adalah tertakluk kepada terma dan syarat. Untuk maklumat lanjut, sila kunjungi www.myangkasaemas.com

* Tiada pemulangan yuran keahlian untuk pembatalan keahlian.